
BRM.0002.2.15.2014                                                

 

P r o t o k ó ł  nr III/2014 

sesji Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytej  8 grudnia 2014 r. 

w Urzędzie Miasta Inowrocławia 
............................................................................................................ 

 

 

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 
  

Tomasz Marcinkowski, Przewodniczący Rady Miejskiej o godz. 1000 otworzył 

sesję i po powitaniu radnych oraz zaproszonych gości stwierdził, iż zgodnie 

z listą obecności, w sesji uczestniczy 22 radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 23 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał. Listy obecności radnych oraz zaproszonych 

gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 
 
                                                                       

Nieobecny na sesji był: Ryszard Rosiński. 
 

Sesji przewodniczył: Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI.  

       

Sekretarz obrad: Elżbieta Jardanowska. 
 

Ad. 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Przesłany radnym porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy ktoś chciałby wnieść propozycje zmian do porządku obrad?  

 

Jan Koziorowski – radny RM: 

Chciałbym wprowadzić do porządku obrad projekt uchwały w sprawie ustalenia 

składów liczbowych stałych Komisji Rady Miejskiej Inowrocławia. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Aby wprowadzić pod obrady sesji projekt, powinnyśmy chociażby przed sesją 

otrzymać materiał, a nic takiego nie otrzymaliśmy. 

 

Jan Koziorowski – radny RM: 

Mam projekt uchwały przygotowany przez radnych PiS, który wymaga 

rozpatrzenia. Został opracowany na podstawie aktualnie obowiązujących 

przepisów prawnych. Kształty liczbowe komisji w tym projekcie mają wynikać 

z chęci pracy radnych.  

Projekt uchwały został przekazany Przewodniczącemu Rady Miejskiej.  

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 
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Projekt uchwały nie posiada opinii Biura Prawnego i nie wiemy nic na temat 

treści projektu, a poza tym mamy obowiązującą uchwałę w sprawie składów 

liczbowych stałych komisji. Proszę o opinię przedstawiciela Biura Prawnego 

czy taki materiał może być przedmiotem głosowania. 

 

Marcin Wroński – radny RM: 

Chciałbym wprowadzić do porządku obrad projekt uchwały, który zmniejsza 

ilość komisji w Radzie Miejskiej, ponieważ inne miasta tj. Piła mają tylko  

4 komisje. Liczba tych komisji służy tylko po to, aby radni mieli większe diety. 

Pieniądze jakie moglibyśmy na tym zaoszczędzić to jest ok. 100 tyś zł podczas 

całej kadencji. Moglibyśmy przeznaczyć te środki na sport dla dzieci 

i młodzieży.  

Projekt uchwały został przekazany Przewodniczącemu Rady Miejskiej.  

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Ze względów proceduralnych ogłaszam 5 min. przerwę. 

Po przerwie.  

 

Maria Kręc – Naczelnik Biura Prawnego: 

W opinii Biura Prawnego Urzędu Miasta Inowrocławia pierwszy projekt 

uchwały zawiera braki i nieprawidłowości, a mianowicie nie zostało wskazane 

kto jest inicjatorem projektu uchwały oraz nie zawarto w uchwale paragrafu, 

który zawierałby uchylenie obowiązujących już aktów.  

Jeżeli chodzi o projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie statutu Miasta 

Inowrocławia wymaga on dłuższych analiz. Uchwała weszłaby w życie dopiero 

za dwa miesiące, ponieważ jest to prawo miejscowe. Według opinii Biura 

Prawnego zajęcie się dzisiaj tymi projektami z tych właśnie względów jest 

niemożliwe.  

 

Jan Koziorowski – radny RM: 

Projekt złożony przez radnych PiS został skonfrontowany z wcześniejszymi 

uchwałami, które te sprawy regulują, więc jeśli ten jest nieprawidłowy to i tamte 

są nieprawidłowe.  

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Przechodzimy do przegłosowania wniosków.  

Kto jest za tym, aby w porządku obrad umieścić projekt uchwały zgłoszony 

przez radnych PiS?  

 

głosowanie:    za – 8,  przeciw – 13, wstrzym. się – 0. 

 

Wniosek nie uzyskał wymaganej większości. 

 

Kto jest za ujęciem w porządku obrad projektu uchwały złożonego przez pana 

Marcina Wrońskiego? 
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głosowanie:    za – 7,  przeciw – 15, wstrzym. się – 0. 

 

Wniosek nie uzyskał wymaganej większości. 

 

Stwierdzam więc, że będziemy pracować zgodnie z przesłanym Państwu 

wcześniej porządkiem obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Informacja w sprawie protokołów z sesji Rady Miejskiej Inowrocławia.  

4. Wybór sekretarza obrad. 

5. Interpelacje i zapytania. 
 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych 

stałych komisji Rady Miejskiej Inowrocławia: 
 

 wystąpienie Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia, 

 zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

 głosowanie. 
 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Statutowej  

i Nazewnictwa, określenia zakresu jej działania i składu osobowego: 
 

 jak w punkcie 6. 
 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji ds. skarg oraz 

określenia zakresu jej działania i składu osobowego: 
 

 jak w punkcie 6. 
 

9. Wolne wnioski i informacje bieżące. 
 

10. Zakończenie obrad. 

 

Ad.3. Informacja w sprawie protokołów z sesji Rady Miejskiej 

Inowrocławia. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Na postawie § 32 ust.5 pkt 1 – protokóły I i II sesji RM zostaną przyjęte na 

kolejnej sesji. Spowodowane jest to zbyt krótkim czasem na przygotowanie 

protokółów. 
 

Ad. 4. Wybór sekretarza obrad. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Na sekretarza obrad proponuję radną Elżbietę Jardanowską. 

Czy są inne propozycje? Nie widzę. 
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Czy pani radna wyraża zgodę? 
 

Elżbieta Jardanowska – radna RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 
 

głosowanie:    za – 21,  przeciw – 0,  wstrzym. się – 1. 
 

Proszę sekretarza obrad o zajęcie miejsca i pomoc w prowadzeniu sesji, 

szczególnie podczas głosowań.  
 

Ad.5. Interpelacje i zapytania. 
 

Interpelacji i zapytań nie było. 
 

Ad.6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia składów 

osobowych stałych komisji Rady Miejskiej Inowrocławia (projekt uchwały 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem oraz zasady 

i tryb wyboru członków Komisji.  

 

Proszę o zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
 

Maciej Basiński – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana radnego Marka Słabińskiego. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Marek Słabiński wyraża zgodę? 

 

Marek Słabiński – radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę.  

 

Jarosław Kopeć – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana radnego Patryka Kaźmierczaka. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Patryk Kaźmierczak wyraża zgodę? 

 

Patryk Kaźmierczak – radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę.  

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Nie widzę więcej zgłaszających. 

Zamykam listę kandydatów. 

Przypominam, że kandydaci na przewodniczących powinni wyłączyć się od 

głosowania nad swoją kandydaturą. 
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Kto z radnych jest za tym, aby przewodniczącym Komisji Rewizyjnej został pan 

radny Patryk Kaźmierczak? 

 

Głosowanie: 

 

za – 13 

p – 0 

wstrz. się – 0 

 

Pan radny Patryk Kaźmierczak nie brał udziału w tym głosowaniu. 

 

Kto z radnych jest za tym, aby przewodniczącym Komisji Rewizyjnej został pan 

radny Marek Słabiński? 

 

Głosowanie: 

 

za – 6 

p – 0 

wstrz. się – 0 

 

Pan radny Marek Słabiński nie brał udziału w tym głosowaniu. 

 

Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej został pan radny Patryk Kaźmierczak. 

 

Przystępujemy do wyboru przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów. 

Proszę o zgłaszanie kandydatów. 

 

Grażyna Dziubich – radna RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana radnego Tomasza Marcinkowskiego. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Wyrażam zgodę. 

 

Andrzej Kieraj – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana radnego Jana Koziorowskiego. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Jan Koziorowski wyraża zgodę? 

 

Jan Koziorowski – radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę.  

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Nie widzę więcej zgłaszających. 
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Zamykam listę kandydatów. 

 

Kto z radnych jest za tym, aby przewodniczącym Komisji Budżetu i Finansów 

został pan radny Jan Koziorowski? 

 

Głosowanie: 

 

za – 7 

p – 0 

wstrz. się – 0 

 

Pan radny Jan Koziorowski nie brał udziału w tym głosowaniu. 

 

Kto z radnych jest za tym, aby przewodniczącym Komisji Budżetu i Finansów 

został pan radny Tomasz Marcinkowski? 

 

Głosowanie: 

 

za – 13 

p – 1 

wstrz. się – 0 

 

Nie brałem udziału w tym głosowaniu. 

 

Przewodniczącym Komisji Budżetu i Finansów został pan Tomasz 

Marcinkowski. 

 

Przystępujemy do wyboru przewodniczącego Komisji Strategii i Promocji 

Miasta. 

Proszę o zgłaszanie kandydatów. 

 

Rafał Lewandowski – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pani radnej Marii Stępniowskiej. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pani radna Maria Stępniowska wyraża zgodę? 

 

Maria Stępniowska – radna RM: 

Tak, wyrażam zgodę.  

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Nie widzę więcej zgłaszających. 

Zamykam listę kandydatów. 
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Kto z radnych jest za tym, aby przewodniczącą Komisji Strategii i Promocji 

Miasta została pani radna Maria Stępniowska? 

 

Głosowanie: 

 

za – 13 

p – 1 

wstrz. się – 3 

 

Pani radna Maria Stępniowska nie brała udziału w tym głosowaniu. 

 

Przewodniczącą Komisji Strategii i Promocji Miasta została pani radna Maria 

Stępniowska. 

 

Przystępujemy do wyboru przewodniczącego Komisji Ładu 

Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych. 

Proszę o zgłaszanie kandydatów. 

 

Grzegorz Kaczmarek – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pani radnej Grażyny Dziubich. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pani radna Grażyna Dziubich wyraża zgodę? 

 

Grażyna Dziubich – radna RM: 

Tak, wyrażam zgodę.  

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Nie widzę więcej zgłaszających. 

Zamykam listę kandydatów. 

 

Kto z radnych jest za tym, aby przewodniczącą Komisji Ładu Przestrzennego, 

Gospodarki Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych została pani radna 

Grażyna Dziubich? 

 

Głosowanie: 

 

za – 14 

p – 4 

wstrz. się – 3 

 

Pani radna Grażyna Dziubich nie brała udziału w tym głosowaniu. 

 

Przewodniczącą Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomościami 

i Spraw Mieszkaniowych została pani radna Grażyna Dziubich. 
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Przystępujemy do wyboru przewodniczącego Komisji Zdrowia, Rodziny  

i Pomocy Społecznej. 

Proszę o zgłaszanie kandydatów. 

 

Grzegorz Kaczmarek – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pani radnej Anny Trojanowskiej. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM 

Czy pani radna Anna Trojanowska wyraża zgodę? 

 

Anna Trojanowska – radna RM: 

Tak, wyrażam zgodę.  

 

Marcin Wroński – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana radnego Andrzeja Kieraja. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Andrzej Kieraj wyraża zgodę? 

 

Andrzej Kieraj – radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę.  

 

Pan Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM 

Nie widzę więcej zgłaszających. 

Zamykam listę kandydatów. 

 

Kto z radnych jest za tym, aby przewodniczącym Komisji Zdrowia, Rodziny  

i Pomocy Społecznej został pan radny Andrzej Kieraj? 

 

Głosowanie: 

 

za – 6 

p – 0 

wstrz. się – 1 

 

Pan radny Andrzej Kieraj nie brał udziału w tym głosowaniu. 

 

Kto z radnych jest za tym, aby przewodniczącą Komisji Zdrowia, Rodziny  

i Pomocy Społecznej została pani radna Anna Trojanowska? 

 

Głosowanie: 

 

za – 14 

p – 1 

wstrz. się – 2 
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Pani radna Anna Trojanowska nie brała udziału w tym głosowaniu. 

 

Przewodniczącą Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej została pani 

radna Anna Trojanowska. 

 

Przystępujemy do wyboru przewodniczącego Komisji Porządku 

Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska. 

Proszę o zgłaszanie kandydatów. 

 

Rafał Lewandowski – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana radnego Grzegorza Pińskiego. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Grzegorz Piński wyraża zgodę? 

 

Grzegorz Piński – radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Nie widzę więcej zgłaszających. 

Zamykam listę kandydatów. 

 

Kto z radnych jest za tym, aby przewodniczącym Komisji Porządku 

Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska został pan radny 

Grzegorz Piński? 

 

Głosowanie: 

 

za – 14 

p – 0 

wstrz. się – 5 

 

Pan radny Grzegorz Piński nie brała udziału w tym głosowaniu. 

 

Przewodniczącym Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli  

i Ochrony Środowiska został pan radny Grzegorz Piński. 

 

Przystępujemy do wyboru przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej. 

Proszę o zgłaszanie kandydatów. 

 

Zbigniew Zygora – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana radnego Janusza Radzikowskiego. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 
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Czy pan radny Janusz Radzikowski wyraża zgodę? 

 

Janusz Radzikowski – radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Nie widzę więcej zgłaszających. 

Zamykam listę kandydatów. 

 

Kto z radnych jest za tym, aby Przewodniczącym Komisji Uzdrowiskowej 

został pan radny Janusz Radzikowski? 

 

Głosowanie: 

 

za – 14 

p – 1 

wstrz. się – 6 

 

Pan radny Janusz Radzikowski nie brał udziału w tym głosowaniu. 

 

Przewodniczącym Komisji Uzdrowiskowej został pan radny Janusz 

Radzikowski. 

 

Przystępujemy do wyboru przewodniczącego Komisji Oświaty i Kultury. 

Proszę o zgłaszanie kandydatów. 

 

Anna Trojanowska – radna RM: 

Zgłaszam kandydaturę pani radnej Elżbiety Jardanowskiej. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pani radna Elżbieta Jardanowska wyraża zgodę? 

 

Elżbieta Jardanowska – radna RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Andrzej Kieraj– radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana radnego Marka Słabińskiego. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Marek Słabiński wyraża zgodę? 

 

Marek Słabiński – radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 
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Nie widzę więcej zgłaszających. 

Zamykam listę kandydatów. 

 

Kto z radnych jest za tym, aby przewodniczącą Komisji Oświaty i Kultury 

została pani radna Elżbieta Jardanowska? 

 

Głosowanie: 

 

za – 13 

p – 0 

wstrz. się – 8 

 

Pani radna Elżbieta Jardanowska nie brała udziału w tym głosowaniu. 

 

Kto z radnych jest za tym, aby przewodniczącym Komisji Oświaty i Kultury 

został pan radny Marek Słabiński?  

 

Głosowanie: 

 

za – 7 

p – 0 

wstrz. się – 0 

 

Pan radny Marek Słabiński nie brała udziału w tym głosowaniu. 

 

Przewodniczącą Komisji Oświaty i Kultury została pani radna Elżbieta 

Jardanowska. 

 

Przystępujemy do wyboru przewodniczącego Komisji Sportu i Młodzieży. 

Proszę o zgłaszanie kandydatów. 

 

Anna Mikołajczyk-Cabańska – radna RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana radnego Stanisława Skoczylasa. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny wyraża zgodę? 

 

Stanisław Skoczylas– radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Grzegorz Piński – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana radnego Rafała Lewandowskiego. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny wyraża zgodę? 
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Rafał Lewandowski– radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Nie widzę więcej zgłaszających. 

Zamykam listę kandydatów. 

 

Kto z radnych jest za tym, aby przewodniczącym Komisji Sportu i Młodzieży 

został pan radny Rafał Lewandowski? 

 

Głosowanie: 

 

za – 13 

p – 0 

wstrz. się – 7 

 

Pan radny Rafał Lewandowski nie brał udziału w tym głosowaniu. 

 

Kto z radnych jest za tym, aby przewodniczącym Komisji Sportu i Młodzieży 

został pan radny Stanisław Skoczylas? 

 

Głosowanie: 

 

za – 6 

p – 0 

wstrz. się – 1 

 

Pan radny Stanisław Skoczylas nie brał udziału w tym głosowaniu. 

 

Przewodniczącym Komisji Sportu i Młodzieży został pan radny Rafał 

Lewandowski. 

 

Wybór członków Komisji. 

 

Przystępujemy do wyboru członków Komisji Rewizyjnej. 

 

Komisja Rewizyjna liczyć będzie 4 członków. Jednego już mamy 

– Przewodniczącego Komisji, wybieramy więc jeszcze 3 członków. 

 

Prawo zgłaszania kandydatów na funkcję przewodniczącego oraz członków 

Komisji Rewizyjnej mają kluby radnych oraz radni. 

Jeśli wskutek dokonanego wyboru w składzie Komisji Rewizyjnej zabraknie 

przedstawiciela któregoś z klubów radnych wybory należy powtórzyć. 
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Proszę o zgłaszanie kandydatów. 

 

Patryk Kaźmierczak– radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pani radnej Elżbiety Jardanowskiej. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pani radna wyraża zgodę? 

 

Elżbieta Jardanowska – radna RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Maciej Basiński – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana Marka Słabińskiego. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny wyraża zgodę? 

 

Marek Słabiński – radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Stanisław Skoczylas – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana Ryszarda Rosińskiego. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Niestety pan Ryszard Rosiński na sesji nie jest obecny. 

 

Stanisław Skoczylas – radny RM: 

Pan Ryszard Rosiński przekazał mi oświadczenie, ale nie wiem czy ono jest 

ważne. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

W związku z zaistniałą sytuacją odczytam raz jeszcze § 54.  ust.1. zdanie drugie 

- Przewodniczący Rady pyta każdego ze zgłoszonych kandydatów o zgodę na 

kandydowanie. 

Przewodniczący odczytał pismo Pana Ryszarda Rosińskiego (pismo stanowi 

załącznik nr 5 do protokółu).  

Nie mam fizycznej możliwości, żeby nieobecnego zapytać o zgodę. W związku 

z tym w świetle prawa takiej kandydatury rada nie może rozpatrywać.  

 

Czy Klub SLD zgłasza swojego przedstawiciela? 

 

Anna Mikołajczyk-Cabańska – radna RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana Marcina Wrońskiego. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 
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Czy pan radny wyraża zgodę? 

 

Marcin Wroński – radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Proponuję kandydaturę pana radnego Andrzeja Kieraja. 

Czy wyraża pan zgodę? 

 

Andrzej Kieraj – radny RM: 

Nie wyrażam zgody. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana radnego Stanisława Skoczylasa. 

Czy wyraża pan zgodę? 

 

Stanisław Skoczylas – radny RM: 

Nie wyrażam zgody. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Proszę o stanowisko w tej sprawie przedstawiciela biura prawnego.  

 

Marek Słabiński – radny RM: 

Zgodnie ze statutem naszego miasta nie ma obowiązku istnienia klubów  

i w związku z tym nie trzeba typować przedstawicieli skoro klub nie istnieje. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Jest utworzony Klub SLD w skład , którego wchodzi trzech radnych. 

 

Maria Kręc – Naczelnik Biura Prawnego: 

Ograniczę się od odczytania orzeczenia sądowego. Uchwała rady gminy 

pomijająca przy powołaniu Komisji Rewizyjnej przedstawiciela jednego  

z klubów narusza przepis art. 18 a ust 1 ustawy o samorządzie gminnym.  

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Mamy klub SLD i ten klub ma obowiązek wyznaczyć swojego przedstawiciela 

do pracy w Komisji Rewizyjnej.  

Ogłaszam 5 min przerwy. 

 

Po przerwie. 

 

Andrzej Kieraj – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana radnego Stanisława Skoczylasa. 

 

Stanisław Skoczylas – radny RM: 
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Tak, wyrażam zgodę. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Jeśli nie ma innych kandydatów zamykam listę.  

Ponieważ liczba kandydatów jest większa od liczby członków komisji, proszę 

Biuro Rady Miejskiej o przygotowanie kart do głosowania imiennego. 

Ogłaszam przerwę 10 min na przygotowanie kart do głosowania.  

 

Po przerwie. 

 

Proszę jeszcze Biuro Prawne o zajęcie stanowiska w kwestii wyłączania się  

z głosowania w przypadku członków komisji. 

 

Teresa Górka – Biuro Prawne: 

Są orzeczenia sądownicze jeśli chodzi o wyłączanie się z głosowania przy 

wyborze przewodniczącego komisji, podaje się tutaj występowanie interesu 

materialno-prawnego w postaci zwiększonej diety. Cztery lata temu przy 

wyborze członków komisji nie było wyłączeń i myślę, że to jest logiczne choćby 

z tego względu, że radny jest zobowiązany do brania udziału w pracach rady. 

Udział w pracach rady to jest również udział w pracach komisji.  

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Głosowanie to odbywa się w ten sposób, że każdy radny na kartce zawierającej 

imiona i nazwiska kandydatów zgłoszonych do poszczególnych komisji, stawia 

znak „x” przy nazwiskach tych kandydatów, na których głosuje, przy czym ilość 

kandydatów, na których głosuje nie może przekroczyć liczby członków komisji 

ustalonej przez Radę. W przypadku postawienia znaku „x” przy nazwiskach 

większej ilości kandydatów od liczy członków komisji, głos jest nieważny. 

Przypominam o podpisaniu kart. 

 

Głosowanie zostało przeprowadzone. 

 

Odczytam Państwu wyniki głosowania: 

 

Komisja Rewizyjna: 

- Elżbieta Jardanowska  - 14 

- Marek Słabiński  - 22 

- Stanisław Skoczylas   - 21  

- Marcin Wroński    - 8 

 

Członkami Komisji Rewizyjnej zostali: Elżbieta Jardanowska, Marek Słabiński, 

Stanisław Skoczylas.  

 

Przystępujemy do wyboru członków Komisji Budżetu i Finansów. 
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Komisja Budżetu i Finansów liczyć będzie 4 członków. Jednego już mamy 

– Przewodniczącego Komisji, wybieramy więc jeszcze 3 członków. 

 

Zgłaszam kandydaturę pana Patryka Kaźmierczaka, pana Jarosława Kopcia  

i pana Stanisława Skoczylasa. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Patryk Kaźmierczak wyraża zgodę? 

 

Patryk Kaźmierczak – radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Jarosław Kopeć wyraża zgodę? 

 

Jarosław Kopeć – radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Stanisław Skoczylas wyraża zgodę? 

 

Pan Stanisław Skoczylas – radny RM: 

Nie wyrażam zgody. 

Zgłaszam kandydaturę pana Andrzeja Kieraja. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Andrzej Kieraj wyraża zgodę? 

 

Andrzej Kieraj – radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

Zgłaszam kandydaturę pana Jana Koziorowskiego. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Jan Koziorowski wyraża zgodę? 

 

Jan Koziorowski – radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Jeśli nie ma innych kandydatów zamykam listę.  

Ogłaszam przerwę 10 min na przygotowanie kart do głosowania.  

 

Po przerwie. 

 

Głosowanie zostało przeprowadzone. 
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Odczytam Państwu wyniki głosowania: 

 

Komisja Budżetu i Finansów: 

- Patryk Kaźmierczak  - 14 

- Andrzej Kieraj  - 8  

- Jarosław Kopeć  - 18  

- Jan Koziorowski   - 21 

 

Członkami Komisji Budżetu i Finansów zostali: Patryk Kaźmierczak, Jarosław 

Kopeć i Jan Koziorowski. 

 

Przystępujemy do wyboru członków Komisji Strategii i Promocji Miasta. 

 

Komisja Strategii i Promocji Miasta liczyć będzie 4 członków. Jednego już 

mamy Przewodniczącą Komisji, wybieramy więc jeszcze 3 członków. 

Proszę o zgłaszanie kandydatów. 

 

Maria Stępniowska - radna RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana Jana Koziorowskiego oraz pan Rafała 

Lewandowskiego. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Jan Koziorowski wyraża zgodę? 

 

Jan Koziorowski – radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Rafał Lewandowski wyraża zgodę? 

 

Rafał Lewandowski – radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Jan Koziorowski – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana Marcina Wrońskiego. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Marcin Wroński wyraża zgodę? 

 

Marcin Wroński – radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Zbigniew Zygora – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pani radnej Magdaleny Łośko. 
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Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pani radna Magdalena Łośko wyraża zgodę? 

 

Magdalena Łośko – radna RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Stanisław Skoczylas – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana Zbigniewa Zygory. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny wyraża zgodę? 

 

Zbigniew Zygora – radny RM: 

Nie wyrażam zgody. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Jeśli nie ma innych kandydatów zamykam listę.  

Ogłaszam przerwę 10 min na przygotowanie kart do głosowania.  

 

Po przerwie. 

 

Głosowanie zostało przeprowadzone. 

 

Odczytam Państwu wyniki głosowania: 

 

Komisja Strategii i Promocji Miasta: 

- Jan Koziorowski   - 10 

- Rafała Lewandowski - 16 

- Magdalena Łośko - 14 

- Marcin Wroński  - 19  

 

Członkami Komisji Strategii i Promocji Miasta zostali: Rafał Lewandowski, 

Magdalena Łośko, Marcin Wroński. 

 

Przystępujemy do wyboru członków Komisji Ładu Przestrzennego, 

Gospodarki Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych. 

 

Komisja Ładu Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomościami i Spraw 

Mieszkaniowych liczyć będzie 5 członków. Jednego już mamy Przewodniczącą 

Komisji, wybieramy więc jeszcze 4 członków. 

Proszę o zgłaszanie kandydatów. 

 

Grażyna Dziubich - radna RM: 
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Zgłaszam kandydaturę pani Lidii Stolarskiej, pana Janusza Radzikowskiego, 

pana Grzegorza Kaczmarka i pana Tomasza Marcinkowskiego. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Wyrażam zgodę. 

Czy pani radna Lidia Stolarska wyraża zgodę? 

 

Lidia Stolarska – radna RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Grzegorz Kaczmarek wyraża zgodę? 

 

Grzegorz Kaczmarek – radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Janusz Radzikowski wyraża zgodę? 

 

Janusz Radzikowski– radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Jan Koziorowski – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana Marka Słabińskiego. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Marek Słabiński wyraża zgodę? 

 

Marek Słabiński– radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Andrzej Kieraj – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana Stanisława Skoczylasa. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Stanisław Skoczylas wyraża zgodę? 

  

Stanisław Skoczylas– radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Jeśli nie ma innych kandydatów zamykam listę.  

Ogłaszam przerwę 10 min na przygotowanie kart do głosowania.  

 

Po przerwie. 
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Głosowanie zostało przeprowadzone. 

 

Odczytam Państwu wyniki głosowania: 

 

Komisja Ładu Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomościami i Spraw 

Mieszkaniowych: 

 

- Grzegorz Kaczmarek   - 15 

- Tomasz Marcinkowski - 16 

- Janusz Radzikowski  - 14 

- Stanisław Skoczylas   - 8  

- Marek Słabiński    - 8 

- Lidia Stolarska    - 20 

 

Członkami Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomościami  

i Spraw Mieszkaniowych zostali: Grzegorz Kaczmarek, Tomasz Marcinkowski, 

Janusz Radzikowski, Lidia Stolarska. 

 

Przystępujemy do wyboru członków Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy 

Społecznej. 

 

Komisja ta liczyć będzie 4 członków. Jednego już mamy Przewodniczącą 

Komisji, wybieramy więc jeszcze 3 członków. 

Proszę o zgłaszanie kandydatów. 

 

Stanisław Skoczylas – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana radnego Andrzeja Kieraja i pani Grażyny Dziubich. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Andrzej Kieraj wyraża zgodę? 

 

Andrzej Kieraj - radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pani radna Grażyna Dziubich wyraża zgodę? 

 

Grażyna Dziubich - radna RM: 

Nie wyrażam zgody. 

 

Anna Trojanowska- radna RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana Grzegorza Kaczmarka. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 
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Czy pan radny Grzegorz Kaczmarek wyraża zgodę? 

 

Grzegorz Kaczmarek - radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Zgłaszam kandydaturę pani Anny Mikołajczyk – Cabańskiej. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pani radna wyraża zgodę? 

 

Anna Mikołajczyk-Cabańska – radna RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Jeśli nie ma innych kandydatów zamykam listę.  

Ponieważ liczba kandydatów jest równa liczbie członków komisji możemy 

przystąpić do głosowania.   

 

Kto z radnych jest za tym, aby członkami Komisji Zdrowia i Pomocy 

Społecznej zostali: 

 

- Grzegorz Kaczmarek, 

- Andrzej Kieraj, 

- Anna Mikołajczyk-Cabańska? 

 

Głosowanie: 

 

za – 21 

p – 0 

wstrz. się – 0 

  

Stwierdzam, że ww. osoby będą członkami Komisji Zdrowia i Pomocy 

Społecznej. 

 

Przystępujemy do wyboru członków Komisji Porządku Publicznego, 

Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska.  

 

Komisja Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony 

Środowiska liczyć będzie 4 członków. Jednego już mamy Przewodniczącego 

Komisji, wybieramy więc jeszcze 3 członków. 

Proszę o zgłaszanie kandydatów. 

 

Andrzej Kieraj - radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana Stanisława Skoczylasa. 
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Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Stanisław Skoczylas wyraża zgodę? 

 

Stanisław Skoczylas– radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Marek Słabiński - radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana Jana Koziorowskiego. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Jan Koziorowski wyraża zgodę? 

 

Jan Koziorowski– radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Lidia Stolarska - radna RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana Jarosława Mrówczyńskiego. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Jarosław Mrówczyński wyraża zgodę? 

 

Jarosław Mrówczyński– radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Patryk Kaźmierczak – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana Rafała Lewandowskiego. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Rafał Lewandowski wyraża zgodę? 

 

Rafał Lewandowski– radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Grzegorz Piński – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pani Lidii Stolarskiej. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pani radna Lidia Stolarska wyraża zgodę? 

 

Lidia Stolarska – radna RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Marcin Wroński – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana Andrzeja Kieraja. 
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Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Andrzej Kieraj wyraża zgodę? 

 

Andrzej Kieraj– radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Jeśli nie ma innych kandydatów zamykam listę.  

Ogłaszam przerwę 10 min na przygotowanie kart do głosowania.  

 

Po przerwie. 

 

Głosowanie zostało przeprowadzone. 

 

Odczytam Państwu wyniki głosowania: 

 

Komisja Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska: 

 

- Andrzej Kieraj   - 7 

- Jan Koziorowski   - 7 

- Rafał Lewandowski  - 15 

- Jarosław Mrówczyński - 15  

- Stanisław Skoczylas  - 7 

- Lidia Stolarska   - 15 

 

Członkami Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa i Ochrony 

Środowiska zostali: Rafał Lewandowski, Jarosław Mrówczyński, Lidia 

Stolarska. 

 

Przystępujemy do wyboru członków Komisji Uzdrowiskowej.  

 

Komisja Uzdrowiskowa liczyć będzie 5 członków. Jednego już mamy 

Przewodniczącego Komisji, wybieramy więc jeszcze 4 członków. 

Proszę o zgłaszanie kandydatów. 

 

Jan Koziorowski - radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana Macieja Basińskiego. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Maciej Basiński wyraża zgodę? 

 

Maciej Basiński– radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 
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Janusz Radzikowski - radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pani Magdaleny Łośko, pana Zbigniewa Zygory, pani 

Elżbiety Jardanowskiej. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pani radna Magdalena Łośko wyraża zgodę? 

 

Magdalena Łośko– radna RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pani radna Elżbieta Jardanowska wyraża zgodę? 

 

Elżbieta Jardanowska– radna RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Zbigniew Zygora wyraża zgodę? 

 

Zbigniew Zygora – radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Marcin Wroński – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pani Anny Mikołajczyk-Cabańskiej. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pani radna Anna Mikołajczyk-Cabańska wyraża zgodę? 

 

Anna Mikołajczyk-Cabańska – radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Stanisław Skoczylas – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana Andrzeja Kieraja. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Andrzej Kieraj wyraża zgodę? 

 

Andrzej Kieraj – radny RM: 

Nie wyrażam zgody. 

 

Pan Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Jeśli nie ma innych kandydatów zamykam listę.  

Ogłaszam przerwę 10 min na przygotowanie kart do głosowania.  

 

Po przerwie. 
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Głosowanie zostało przeprowadzone. 

 

Odczytam Państwu wyniki głosowania: 

 

Komisja Uzdrowiskowa: 

 

- Maciej Basiński   - 21 

- Elżbieta Jardanowska  - 15 

- Magdalena Łośko  - 15 

- Anna Mikołajczyk-Cabańska - 7 

- Zbigniew Zygora   - 16 

 

Członkami Komisji Uzdrowiskowej zostali: Elżbieta Jardanowska, Magdalena 

Łośko, Maciej Basiński i Zbigniew Zygora. 

 

Przystępujemy do wyboru członków Komisji Oświaty i Kultury. 

 

Komisja Oświaty i Kultury liczyć będzie 4 członków. Jednego już mamy 

Przewodniczącą Komisji, wybieramy więc jeszcze 3 członków. 

Proszę o zgłaszanie kandydatów. 

 

Elżbieta Jardanowska - radna RM: 

Zgłaszam kandydaturę pani Anny Trojanowskiej, Marii Stępniowskiej i pana 

Zbigniewa Zygory. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pani radna Anna Trojanowska wyraża zgodę? 

 

Anna Trojanowska – radna RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pani radna Elżbieta Jardanowska wyraża zgodę? 

 

Elżbieta Jardanowska – radna RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Jan Koziorowski – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pani Anny Mikołajczyk-Cabańskiej. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pani radna wyraża zgodę? 

 

Anna Mikołajczyk-Cabańska – radna RM: 
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Nie wyrażam zgody. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Jeśli nie ma innych kandydatów zamykam listę.  

Ponieważ liczba kandydatów jest równa liczbie członków komisji możemy 

przystąpić do głosowania.   

 

Kto z radnych jest za tym, aby członkami Komisji Oświaty i Kultury zostali: 

 

- Maria Stępniowska, 

- Anna Trojanowska, 

- Zbigniew Zygora? 

 

Głosowanie: 

 

za – 15 

p – 3 

wstrz. się – 4 

  

Stwierdzam, że ww. osoby będą członkami Komisji Oświaty i Kultury. 

 

Przerwa.  

Po przerwie. 

 

Przystępujemy do wyboru członków Komisji Sportu i Młodzieży. 

 

Komisja Sportu i Młodzieży liczyć będzie 4 członków. Jednego już mamy 

Przewodniczącego Komisji, wybieramy więc jeszcze 3 członków. 

Proszę o zgłaszanie kandydatów. 

 

Rafał Lewandowski - radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana Jarosława Kopcia, Patryka Kaźmierczaka, 

Grzegorza Pińskiego.  

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Jarosław Kopeć wyraża zgodę? 

 

Jarosław Kopeć – radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę.  

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Patryk Kaźmierczak wyraża zgodę? 

 

Patryk Kaźmierczak – radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę.  
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Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Grzegorz Piński wyraża zgodę? 

 

Grzegorz Piński – radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę.  

 

Andrzej Kieraj – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana Stanisława Skoczylasa. 

 

Stanisław Skoczylas – radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Jeśli nie ma innych kandydatów zamykam listę.  

Ogłaszam przerwę 10 min na przygotowanie kart do głosowania.  

 

Po przerwie. 

 

Głosowanie zostało przeprowadzone. 

 

Odczytam Państwu wyniki głosowania: 

 

Komisja Sportu i Młodzieży: 

 

- Patryk Kaźmierczak   - 15 

- Jarosław Kopeć   - 15 

- Grzegorz Piński   - 16 

- Stanisław Skoczylas   - 7 

 

Członkami Komisji Sportu i Młodzieży zostali: Patryk Kaźmierczak, Jarosław 

Kopeć, Grzegorz Piński.  

 

Zapytań i głosów w dyskusji nie było. 

 

Podjęcie uchwały: 

Rada Miejska Inowrocławia (15 głosami – za, przeciw – 5, wstrzym. się – 2) 

podjęła uchwałę nr III/4/2014 w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 

komisji Rady Miejskiej Inowrocławia. 
 
 

Uchwała stanowi  załącznik nr 6 do protokółu. Karty do głosowania stanowią 

załącznik nr 7. 
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Ad. 7 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji 

Statutowej i Nazewnictwa, określenia zakresu jej działania i składu 

osobowego  (projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Komisja Statutowa i Nazewnictwa będzie pracować w składzie 4 osobowym.  

 

Przystępujemy do wyboru przewodniczącego Komisji Statutowej  

i Nazewnictwa. 

Proszę o zgłaszanie kandydatów. 

 

Magdalena Łośko – radna RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana radnego Jarosława Kopcia. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Jarosław Kopeć wyraża zgodę? 

 

Jarosław Kopeć – radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Nie widzę więcej propozycji. Zamykam listę kandydatów na przewodniczącego 

Komisji.  

Tutaj też zwracam uwagę, że kandydat, który został zgłoszony na 

przewodniczącego Komisji musi się wyłączyć z głosowania nad swoją 

kandydaturą.  

 

Przystępujemy do głosowania. 

 

Kto z radnych jest za tym, aby Przewodniczącym Komisji Statutowej  

i Nazewnictwa został pan radny Jarosław Kopeć? 

 

Głosowanie: 

 

za – 14 

p – 4 

wstrz. się – 3 

 

Pan Jarosław Kopeć nie brał udziału w tym głosowaniu. 

 

Przewodniczącym Komisji Statutowej i Nazewnictwa został pan radny Jarosław 

Kopeć. 

 

Przystępujemy do wyboru członków Komisji Statutowej i Nazewnictwa. 
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Brakuje nam 3 członków komisji, proszę o zgłaszanie kandydatów. 
 

Andrzej Kieraj – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana radnego Andrzeja Kieraja. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Andrzej Kieraj wyraża zgodę? 
 

Andrzej Kieraj – radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Marek Słabiński – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana radnego Macieja Basińskiego. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny wyraża zgodę? 

 

Marek Basiński – radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Janusz Radzikowski – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pani Grażyny Dziubich. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM 

Czy pani radna wyraża zgodę? 

 

Grażyna Dziubich – radna RM: 

Tak, wyrażam zgodę.  

 

Jarosław Kopeć – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pani Magdaleny Łośko. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pani radna wyraża zgodę? 

 

Magdalena Łośko – radna RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM 

Czy są jeszcze inne propozycje?   

Nie widzę.  

Zamykam listę kandydatów. 

 

Ogłaszam przerwę 10 min na przygotowanie kart do głosowania.  
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Po przerwie. 

 

Procedura jest taka sama jak przy poprzednich głosowaniach. 

Otrzymają Państwo po jednej karcie do głosowania imiennego, na której trzeba 

wpisać swoje imię i nazwisko.  

 

Głosowanie zostało przeprowadzone. 

 

Odczytam Państwu wyniki głosowania: 

 

Komisja Statutowa i Nazewnictwa: 

 

- Maciej Basiński  - 21 

- Grażyna Dziubich - 15 

- Andrzej Kiera  - 7 

- Magdalena Łośko - 17 

 

Członkami Komisji Statutowej i Nazewnictwa zostali: pani Grażyna Dziubich, 

Magdalena Łośko i pan Maciej Basiński. 

 

Zapytań i głosów w dyskusji nie było. 
 

Podjęcie uchwały: 

Rada Miejska Inowrocławia (18 głosami – za, przeciw – 1, wstrzym. się – 3) 

podjęła uchwałę nr III/5/2014 w sprawie powołania Komisji Statutowej  

i Nazewnictwa, określenia zakresu jej działania i składu osobowego. 
 

Uchwała stanowi  załącznik nr 9 do protokółu. Karty do głosowania stanowią 

załącznik nr 10. 
 

 

Ad. 8 Rozpatrzenie   projektu    uchwały    w sprawie powołania Komisji ds. 

skarg oraz określenia zakresu jej działania i składu osobowego  (projekt 

uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu). 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Komisja ds. skarg będzie pracować w składzie 4 osobowym.  

 

Przystępujemy do wyboru przewodniczącego Komisji ds. skarg. 

Proszę o zgłaszanie kandydatów. 

 

Grażyna Dziubich – radna RM: 

Zgłaszam kandydaturę pani radnej Lidii Stolarskiej. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pani radna wyraża zgodę? 
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Lidia Stolarska – radna RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Stanisław Skoczylas – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana radnego Jarosława Mrówczyńskiego. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny wyraża zgodę? 

 

Jarosław Mrówczyński – radny RM: 

Nie wyrażam zgody. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Nie widzę więcej propozycji. Zamykam listę kandydatów na przewodniczącego 

Komisji.  

Zwracam uwagę, że kandydat, zgłoszony na przewodniczącego Komisji musi 

wyłączyć się z głosowania nad swoją kandydaturą.  

 

Przystępujemy do głosowania. 

Kto z radnych jest za tym, aby Przewodniczącą Komisji ds. skarg została pani 

radna Lidia Stolarska? 

 

Głosowanie: 

 

za – 19 

p – 4 

wstrz. się – 2 

 

Pani Lidia Stolarska nie brała udziału w tym głosowaniu. 

 

Przewodniczącą Komisji ds. skarg została pani radna Lidia Stolarska. 

 

Przystępujemy do wyboru członków Komisji ds. skarg. 

Brakuje nam trzech członków komisji, proszę o zgłaszanie kandydatów. 
 

Maciej Basiński – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana radnego Marka Słabińskiego. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Marek Słabiński wyraża zgodę? 
 

Marek Słabiński – radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Stanisław Skoczylas – radny RM: 
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Zgłaszam kandydaturę pana radnego Andrzeja Kieraja. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny wyraża zgodę? 

 

Andrzej Kieraj – radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 
 

Lidia Stolarska – radna RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana radnego Jarosława Mrówczyńskiego oraz pana 

Grzegorza Kaczmarka. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Jarosław Mrówczyński wyraża zgodę? 
 

Jarosław Mrówczyński – radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Grzegorz Kaczmarek wyraża zgodę? 

 

Grzegorz Kaczmarek – radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy są jeszcze inne propozycje?   

Nie widzę.  

Zamykam listę kandydatów. 
 

Ogłaszam przerwę 10 min na przygotowanie kart do głosowania.  
 

Po przerwie. 
 

Procedura jest taka sama jak przy poprzednich głosowaniach. 

Proszę pamiętać o podpisaniu kart do głosowania. 
 

Głosowanie zostało przeprowadzone. 

 

Odczytam Państwu wyniki głosowania: 

 

Komisja ds. skarg 

 

- Andrzej Kieraj   - 19 

- Grzegorz Kaczmarek  - 16 

- Jarosław Mrówczyński - 16 

- Marek Słabiński   - 9 
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Członkami Komisji ds. skarg zostali: Andrzej Kieraj, Grzegorz Kaczmarek, 

Jarosław Mrówczyński. 

 

Zapytań i głosów w dyskusji nie było. 

 

Podjęcie uchwały: 

Rada Miejska Inowrocławia (19 głosami – za, przeciw – 1, wstrzym. się – 1) 

podjęła uchwałę nr III/6/2014 w sprawie powołania Komisji ds. skarg oraz 

określenia zakresu jej działania i składu osobowego. 
 

Uchwała stanowi  załącznik nr 12 do protokołu. Karty do głosowania stanowią 

załącznik nr 13. 
 

Ad. 9 Wolne wnioski i informacje bieżące. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy w tym punkcie ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? 
 

Andrzej Kieraj – radny RM: 

Rada dokonała wyboru Przewodniczącego, Wiceprzewodniczących Rady, 

Przewodniczących i członków Komisji, określam to jako polityczny podział 

łupów. Przeczytam Państwu notatkę prasową z 1998 r. „w piątek wybierano 

Przewodniczącego rady i jego zastępców. Rada Miejska składająca się  

w znacznej większości z reprezentantów Klubu SLD 21 mandatów na 36 miejsc, 

zdecydowała, że przewodniczącym zostanie Bolesław Szulc z SLD. Jego 

zastępcami zostali pan Ryszard Rosiński z SLD oraz Piotr Czarnoleski z Forum 

Gospodarczego. Zasady kultury politycznej wskazywałyby na fotel 

wiceprzewodniczącego wybrać osobę z innego ugrupowania niż ze 

zwycięskiego. To powszechna zasada, która obowiązywała w Bydgoszczy za 

poprzedniej kadencji, tamtejszej rady miasta zdominowanej przez AWS.  

W Inowrocławiu SLD na to stanowisko zaproponował jednego niezależnego 

kandydata pomijając opozycję - powiedział pan Ryszard Brejza. Klub SLD 

wykazał się brakiem kultury politycznej - stwierdził przewodniczący sejmiku 

samorządowego województwa bydgoskiego pan Ryszard Brejza, podczas 

wczorajszej konferencji prasowej w Inowrocławiu komentując wybór 

prezydium rady miejskiej w tym mieście.  

Zostawię to bez komentarza.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Nie będę wchodził z panem w polemikę, ponieważ powtarza pan te rzeczy 

systematycznie co 4 lata. Nie wiem co ma wspólnego z tym pan Ryszard Brejza, 

bo jak zauważyliście Państwo pan Ryszard Brejza w dzisiejsze obrady nie 

ingerował. Uczestniczył tylko w I części sesji.  

Demokracja ma to do siebie, że większość stanowi to co czasami nie podoba się 

mniejszości.  
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Andrzej Kieraj – radny RM: 

Cytowałem tą wypowiedź pierwszy raz.  

Demokracja nie stanowi nic takiego, ażeby opozycję całkowicie sekować.  

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Został pan wybrany do dwóch komisji więc nie ma mowy o jakimkolwiek 

sekowaniu.  

Sąsiadujący niedaleko samorząd przy ul. Mątewskiej 17 również nie dopuścił 

radnych opozycji do tego, ażeby zasiadali jako wiceprzewodniczący przy stole.  

 

Marcin Wroński – radny RM: 

W sejmie wicemarszałkowie są z wszystkich ugrupowań politycznych, taka 

sama sytuacja jest w sejmiku wojewódzkim. 

 

Marek Słabiński – radny RM: 

Proponuję, aby w przyszłości sekretarz obrad wpisywał osoby, które chcą zabrać 

głos w dyskusji. Wówczas będzie wiadomo kiedy można zamknąć listę 

chętnych.  

Chciałbym dodać jeszcze jedną sprawę od strony formalno-prawnej,  

a mianowicie to przedstawicielstwo jest zupełnie inne aniżeli to co było  

w poprzedniej kadencji, ponieważ my zostaliśmy wybrani w okręgach 

jednomandatowych. Jest to zupełnie inna sytuacja prawna w stosunku do tego 

stanu, który był jeszcze miesiąc temu. Proszę przyjąć te uwagi, bo  

w przeciwnym wypadku my będziemy budować równoległą strukturę do rady 

miejskiej i będziemy artykułować to gdzie indziej. Będziemy wykorzystywać 

przepisy prawne zapisane w ustawie o samorządzie gminnym. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Jeśli ma pan koncepcję budowania innej struktury równoległej do Rady 

Miejskiej Inowrocławia to życzę powodzenia, natomiast jeśli chodzi o dyskusję 

nad projektem uchwały to zawsze jest przeze mnie otwierana, pytam kto chce 

zabrać głos w dyskusji, zapisuję te osoby, zamykam listę i według tej listy głosu 

udzielam.  

 

Elżbieta Jardanowska – radna RM: 

Mam ogromną prośbę, abyśmy wszyscy na tej sali wzajemnie okazywali sobie 

szacunek i wykazywali się wysoką kulturą osobistą. 

 

Jan Koziorowski – Radny RM: 

Całkowicie popieram wypowiedź mojej przedmówczyni jeśli chodzi o porządek 

i wzajemne poszanowanie. To dotyczy wszystkich radnych. Odnośnie 

demokracji to, że na tej sali jest więcej koalicjantów to jest kwestia kodeksu 

wyborczego, który dał Wam przewagę. Większość mieszkańców Inowrocławia 

głosowało na opozycję aniżeli na obecnie rządzącą grupę. Proszę  

o tym pamiętać.  
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Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Proszę nie wartościować, bo ja się nie pokusiłem, aby zliczyć mandaty opozycji 

i tych którzy tworzą tzw. koalicję rządzącą. Nie sumowałem tego, ale wydaje mi 

się mało prawdopodobne, aby większość mieszkańców głosowała na tych, 

którzy w radzie mają mniejszość. 

To kto ile zdobył głosów nie ma najmniejszego znaczenia, każdy w świetle 

prawa jest równy, mamy taką samą wartość głosu. To, że przybraliście państwo 

koncepcję bycia w opozycji to jest państwa wybór.  

 

Chciałbym poinformować jeszcze raz, że oświadczenia majątkowe należy 

złożyć do 30 grudnia 2014 r. 

 

Szanowni Państwo, chciałbym poinformować Was, że kolejną sesję Rady 

Miejskiej przewiduję na dzień 22 grudnia 2014 r. Materiały na sesję zostaną 

państwu przekazane w terminie statutowym. 

 

Ad. 10  Zakończenie obrad. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad – zamykam III sesję Rady 

Miejskiej Inowrocławia. 

 

Sesja trwała od godz. 1000 do godz. 1450
. 

 

 
 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Inowrocławia 

 

Tomasz Marcinkowski 

 

Sekretarz obrad: 

 

Elżbieta Jardanowska 

 

 

 

 
Protokółowała: Justyna Gaczkowska 

 

 

 


